
Notulen Algemene Ledenvergadering S.V. Noordeloos  
22 november 2018. 

 
Aanwezig:  39 leden 
Afmeldingen: Erik de Jong en Alfred Broere 
 
1. Opening en mededelingen 
Voorzitter Mark Vonk bedankt de trainers, selectiespelers, heren v/d vutploeg, 
damesploeg, barman/vrouw, leden en ereleden voor hun aanwezigheid.  
Er wordt aandacht besteed aan de leden die weggevallen zijn uit ons midden: 
- Corrie Bassa lid, bestuur, kantinezaken en damesafdeling 
- Jos v/d Berg lid van de Vutploeg 
We zijn als SV Noordeloos zeer dankbaar dat we een mooie groep gepensioneerden 
hebben, maar we denken ook aan de zorgen die er bij hen en vele andere leden zijn. 

 
2. Notulen ledenvergadering d.d. 23 november 2017 
De notulen ligt op de tafels en is gepubliceerd op de website. Er zijn geen opmerkingen. 
 
3. Ingekomen stukken 
Er zijn geen ingekomen stukken. 
 
4. Vaststellen definitieve agenda  
Er zijn geen wijzigingen in de agenda. 
 
5. Jaarverslag algemeen 
De sportieve resultaten: 
* 1e elftal: 19 punten uit 26 wedstrijden (19-37), 12e plaats 
* 2e elftal: 21 punten uit 18 wedstrijden (41-45), 7e plaats 
* 3e elftal: 22 punten uit 22 wedstrijden (64-98), 9e plaats 
* 4e elftal: 44 punten uit 22 wedstrijden (65-38), 4e plaats 
* 5e elftal: 32 punten uit 22 wedstrijden (77-78), 6e plaats 
 
Buiten de wedstrijden om zijn er ook weer vele activiteiten op de club georganiseerd: 
- 28 september 2017: Lancering ‘clubkrant nieuwe stijl’ 
- 18 november 2017: Derde helft + Karoakefeest na overwinning op Peursum 
- 23 november 2017: Tijdens ALV Mark Vonk verkozen als nieuwe voorzitter 
- 6 januari 2018: Nieuwjaarsreceptie. Tijdens de receptie werden Jan Blom en Gijs 

Moerings benoemd tot erelid en kregen zij de gouden speld van de KNVB 
- 10 februari 2019: Grote opening nieuwbouw 
- 5 mei 2018: 6 tegen 6 toernooi 
- 2 juni 2018: Gewonnen bekerfinale Noordeloos 2 
- 9 juni 2018: Freek Wallaard toernooi 
- 23 juni 2018: Familiedag 
Verder zijn er nog veel derde helften georganiseerd door de activiteitencommissie.  
 

6. Jaarverslag jeugdcommissie  
Er is afgelopen jaar geschiedenis geschreven in de jeugd; bij de JO13 zijn beide teams 
kampioen zijn geworden. JO13 pakte zelfs de dubbel en kon dit feestje vieren samen met 



het tweede die ook de beker pakte. Hier willen wij als jeugdcommissie bij stil staan 
omdat dit het bewijs is dat het vorige jeugdbeleidsplan, presteren met plezie, zijn 
vruchten heeft afgeworpen. Helaas is dit plan nu aan het einde. Maar waar een deur 
dicht gaat, gaat er altijd weer een andere deur open. Er komt een nieuw jbp aan: de 
jeugd heeft de toekomst. Hierin willen we de jeugd weer naar een hoger niveau tillen. 
Zowel voetbaltechnisch als in het samen zijn op de club. Door de jeugd meer invloed te 
geven binnen alle facetten op de club, willen we de betrokkenheid een extra boost geven. 
Dit nieuwe plan zal gepresenteerd worden tijdens nieuwjaarsreceptie. Verder zijn er 
geen prijzen gevallen, maar hebben we wel weer mini’s en een meidenteam binnen de 
jeugd, waar we uiteraard heel blij mee zijn. 

7. Jaarverslag vrouwenafdeling 
De vrouwen hebben een muzikaal filmpje over de prestaties van zowel dames 1 als 
dames 2. 
 
8. Financiën  
Jaarrekening en balans 
Het resultaat is positief, na correcties voor de verbouwing, met 6.939 euro. Dit is redelijk 
conform begroting. Zorgen zijn wel door de toegenomen vaste lasten, een trend die zich 
doorzet in het jaar 2018-19. De marges zijn smal.  
Het eigen vermogen is geslonken naar 136.531 euro, waarvan 29.000 is gereserveerd 
voor de vervanging van het kunstgrasveld. Hiermee blijven we net boven onze 
doelstelling van 100.000 euro vrij reserve.  
 
Begroting 
De begroting is ongewijzigd gebleven ten opzichte van vorig jaar. We sturen weer op een 
zelfde positief resultaat af, wat gezien de stijgende prijzen en kosten een behoorlijke 
uitdaging zal zijn. 
 
Verslag kascommissie 
Wesley Eykelenboom en Jan-Willem Blokland hebben de boeken gecontroleerd en het 
bestuur decharge verleend voor het gevoerde beleid en de kloppende boekhouding. Cees 
Trappenburg was verhinderd. Conform rooster treedt Cees Trappenburg af en wordt 
opgevolgd door zijn zoon Jari Trappenburg. De kascommissie van volgend jaar bestaat 
dus uit: 
Wesley Eykelenboom (aftredend) 
Jan-Willem Blokland 
Jari Trappenburg 
 

9. Bestuursverkiezing 
Gijs Bos (secretaris), Martijn van de Graaf (beheer terreinen), Koen den Hartog 
(sponsoring en relaties) zijn herkiesbaar en worden door de vergadering met applaus 
herkozen voor een termijn van 3 jaar. 
 
Govert de Jong legt zijn functie als penningmeester neer, zodra er een opvolger is 
gevond. Het bestuur is op zoek naar een opvolger.  
 
 
 



10. Activiteiten seizoen 2018/2019 
Corstiaan de Leeuw presenteert namens de activiteitencommissie de activiteiten voor 
aankomend seizoen: 
- Zaterdag 17 november 2018: SV Noordeloos Piratenfeest  
- Donderdag 22 november 2018: Algemene Ledenvergadering 
- Donderdag 20 december 2018: Laatste training (senioren) 
- Zaterdag 4 januari 2019: Nieuwjaarsloop en nieuwjaarsreceptie 
- Zaterdag 26 januari 2019: SV Noordeloos 1 - VV Lekvogels 1 + Verloting 
- Zaterdag 13 april 2019: SV Noordeloos 1 - VV Groot-Ammers 1 + Verloting 
- Zaterdag 11 mei 2019: 6 tegen 6 toernooi 
- Zaterdag 8 juni 2019: Freek Wallaard-Toernooi 
- Zaterdag 22 juni 2019: Familiedag 
 
12. Rondvraag 
Er zijn geen vragen. 
 
13. Sluiting 
Voorzitter Mark sluit de vergadering met een bedankje voor de presentatie van de 
secretaris. De penningmeester geeft goedkeuring voor een drankje van de club voor alle 
aanwezigen.  


